
Verksamhetsberättelse för 2019 års verksamhet. 

Under året har vi genomfört 12 st styrelsemöten och ett årsmöte. 

Vi har haft 4 föreläsare under året Arne Mὒller, Tatjana Henriksson och ett par 

från Rismyrlidens vänner samt Johan Ehrenberg från ETC. 

I slutet av februari blev Peter Lugnegård intervjuad av Klotet om vår inställning 

till Northvolt. 

Klimatgruppen har genomfört 9 träffar på kvällstid. Och mer än 8 

klimatdemonstrationer på fredagar. Deltagarantalet har varierat från c;a 50 till 

bara ett 10 tal. 

Olika arrangemang som Biologiska mångfaldens dag, Möt våren vid havet, De 

vilda blommornas dag, slåtterdag i Rismyrliden, skogsutflykt till naturreservat, 

klädbytardag och fågelskådning. Deltagarantalet har varierat, men mellan 30 och 

50 deltagare i varje arrangemang. 

I september var det kretskonferens om klimatet i Vindeln. Vi var 5 st från 

Skellefteå där. 

Vi har två representanter från Skellefteå i Länsförbundets styrelse som för det 

mesta har möten via skype en gång per månad. På länsförbundets årsmöte deltog 

4 personer från Skellefteå. 

Under året har det suttit 5 personer i styrelsen, men eftersom ett par av 

arbetsgrupperna inte är representerade i styrelsen så har det haltar lite. Styrelsens 

önskan är att alla arbetsgrupperna är representerade i styrelsen. För närvarande 

har vi 4 arbetsgrupper och en i vardande och vi har bara tre representerade i 

styrelsen så utökning är önskvärd. 

Styrelsen 

 

 


